
Besluitenlijst Raadscommissie  10 – 10 – 2023 (Begroting)

Aanwezig:
Voorzitter: De heer  J.H. Bessembinders 

Griffier: mevrouw S.E. Lenderink 

De leden: mevrouw J. Wams (PvdA-GL), mevrouw B. Radstaake (GBW), de heren K.J. Stalman (VVD), H. van de Wetering (PvdA-GL), M. Hardeman (CDA), P. 
van Schaik (GBW), B.S. de Jong (GBW), J. Westenberg (GBW),  B. Bosman (CU), G.A.R. van der Linden (CU), H.M. van Veldhuizen (SGP), G.J. 
Heldoorn (SGP), V. Holleman (SGP) en J. de Vogel

Met kennisgeving afwezig: Mevrouw I.C.C. Houtsma (GBW)

Verder zijn aanwezig: Burgemeester mevrouw M. Jansen-van Harten en wethouders mevrouw D.J. de Kruif, mevrouw M. van de Graaf en de heer H.J. 
Molenaar

Punt Voorstel Korte toelichting Toezeggingen en Besluit

1. Opening Opening om 19.30 uur --

2. Vaststelling agenda -- Vastgesteld

3. Vaststelling besluitenlijst -- Vastgesteld
4. Informatie van het college Wordt geen gebruik van gemaakt --
5. Rondvraag De raad heeft kennis genomen van de schriftelijke 

beantwoording van vragen over:

 Verzoek om update uitvoering motie Zonopwek in 
bermen. 

 Bushalte De Poort. 

Wethouder Boeve zegt met betrekking tot  
Bushalte De Poort toe uit te zoeken hoe de 
opvolgingsinformatie toegevoegd kan worden
bij een melding in de app.

6. Ingekomen stukken Er zijn schriftelijk technische vragen gesteld over de 
ingekomen stukken. Deze zijn schriftelijk beantwoord. 

Vastgesteld

7. Externe betrekkingen Er zijn geen stukken toegevoegd over de externe 
betrekkingen. 

8. Begroting 2024-2027 --  Wethouder Molenaar zegt toe in 
december met een raadsvoorstel over 
Dorpsrand Zuid te komen.

 Wethouder Van de Graaf zegt toe zeer 
binnenkort met een raadsvoorstel over 
startersleningen te komen.

1



 Wethouder Van de Graaf zegt toe dat ze 
volgend jaar met een voorstel over 
dierenwelzijn naar de raad zal komen. 
Indien zij geen onderbouwd voorstel 
heeft kunnen voorbereiden, zal bij de 
begroting volgend jaar dierenwelzijn niet 
meer op de begroting staan.

 Wethouder Van de Graaf zegt toe naar de
raad te komen over ‘Zorgvragen van een 
steeds grotere groep ouderen’. 

 Wethouder Boeve zegt toe naar de raad 
te komen met een definitief voorstel over
de twee padelbanen.

 Wethouder Molenaar zegt toe de griffie te
vragen een informatiebijeenkomst te 
beleggen over het centrumplan en te 
komen met een voortgangsrapportage. 

 Wethouder Boeve zegt toe dat volgend 
jaar duurzaamheid, dat nu in allerlei 
plannen verwerkt is, dan integraal op de 
begroting zal staan.

Dit punt wordt als bespreekstuk behandeld in
de raadsvergadering van 26 oktober 2023.

9. Sluiting Sluiting om circa 22.10 uur --

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raadscommissie op:

De griffier, De voorzitter,
S.E. Lenderink J.H. Bessembinders 
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